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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA DE LA COMISSIÓ INFORMAT IVA PERMANENT 
GENERAL DE DÍA 13 DE JULIOL  DE 2016.  
 
Data:   13 de juliol de  2016 
Caràcter: ordinari 
Convocatòria: primera 
Inici:   20,05   hores 
Fi:  20,35  hores 
Lloc: sala de sessions de la Casa Consistorial de Llubí 
Assistents:  
- Batllessa-presidenta, Sra.  Magdalena Perelló Frontera  
- 1er. Tinent de batllia,  Sr. Joan Ramis Ramis  
- 2º Tinent de batllia, Sr. Miquel Guardiola Capó  
- 3º Tinent de batllia, Sra. Bàrbara Serra Fornés 
- Regidor, Sr. Pere Joan Llompart Beltrán 
- Regidor, Sr. Joaquin Capó Martínez 
- Regidora,  Sra. Júlia González Bordas 
- Regidor, Sr.  Joan Ramis Perelló  
- Regidor,  Sr. Toni Vallespir Perelló 
- Regidor, Sr. Miguel Perelló Alomar  
- Regidora, Sra. Margalida Gelabert Perelló  
No assistència amb excusa:  ningú 
No assistència sense excusa: ningú 
Actua com a secretari: Sra. Maria José Escánez González, secretària-interventora de la 
corporació 
 
 
1.- APROVACIÓ ACTA SESSIÓ ANTERIOR.- 
Oberta la sessió per la Sra. Presidenta, es va preguntar als reunits si havia alguna 
observació que formular a l’esborrany de l’Acta de la sessió anterior  (Sessió ordinària 
de dia 18 de maig de 2016) i no havent-se formulat cap observació, va ser aprovat per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
2.- EXAMEN DESIGNACIÓ FESTES LOCALS 2017.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 6 de juliol de 2016, que deia: 
 
“Vist l’escrit remés per la Direcció General de Treball, Economia Social i Salut Laboral   
del Govern Balear, de data  20 de juny 2016, pel qual es comunicava el calendari per a 
l'any 2017 de les festes laborables que són pròpies a l'àmbit de la Comunitat Autònoma 
de les Illes Balears, i sol·licitava d'aquest Ajuntament, es comuniqués d'acord amb l'article 
46 del RD 2001/83, de 28 de juliol, les dues festes locals que per tradició li siguin pròpies. 
 
Aquesta Batllia, proposa a l’Ajuntament Ple, l’adopció del següent acord: 
  
1º.- Determinar com a festes de caràcter local, retribuïdes i no recuperables, per a l'any 
2017, les següents: 
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1ª.- Festa de S’Ermita:   18 d’abril 
2ª.- Sant Feliu: 1 d’agost 
 
2º.- Notificar el present acord a la  Direcció General de Treball, Economia Social i Salut 
Laboral  del Govern de les Illes Balears. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
La Comissió Informativa Permanent General, per unanimitat dels assistents, acorda 
aprovar la proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
3.- EXAMEN PROJECTE D’OBRES “1ª FASE REHABILITACIÓ SA FARINERA”.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data  7 de juliol de 2016, que deia: 
 
“Vist el projecte de les obres de “1ª fase Rehabilitació de Sa Farinera”,  redactat per 
l’arquitecte Sr. Tomás Montis Sastre. 
 
Atès que amb caràcter previ a l’adjudicació del contracte d’obres es requereix 
l’elaboració, aprovació i replanteig del projecte d’obres, de conformitat amb allò previst 
a l’art. 126 del Reial Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel que s’aprova el 
Text Refós de la Llei de Contractes del Sector Públic i l’article 149.1 de la Llei 20/2006, 
de 15 de desembre, municipal i de règim local de les Illes Balears. 
 
Atès que l’Ajuntament Ple és l’òrgan  competent per l’aprovació de l’expedient en virtut 
de la competència atribuïda a la Disposició Addicional Segona apartat 1 del Reial 
Decret Legislatiu 3/2011, de 14 de novembre, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei 
de Contractes del Sector Públic, vist que el pressupost ascendeix a 238.405,15  euros. 
 
 D’acord amb això, i segons les disposicions legals vigents, PROPOSO a l’Ajuntament 
Ple, l’adopció del següent ACORD: 
 
Primer.-  Aprovar inicialment el projecte d’obres de “1ª fase Rehabilitació de Sa 
Farinera ” ,  redactat per l’arquitecte Sr. Tomás Montis Sastre, en el cas que si durant 
el període d’informació pública no es presentessin al·legacions quedarà definitivament 
aprovat sense necessitat de posterior acord.  
 
Segon.-  Sotmetre el citat projecte al tràmit d’informació pública per un període mínim 
de quinze dies mitjançant la publicació d’anuncis al BOIB, al tauler d’anuncis de 
l’Ajuntament i a la pàgina web municipal, per la presentació d’al·legacions. 
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
La Comissió Informativa Permanent General, per unanimitat dels assistents, acorda 
aprovar la proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
4.- EXAMEN MODIFICACIÓ ORDENANÇA REGULADORA DEL PRÉ STEC DE BÉNS 
MOBLES DE TITULARITAT MUNICIPAL. - 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 7 de juliol de 2016, que deia: 
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“L’Ajuntament Ple, en sessió ordinària celebrada en data 21 de març 2016, va acordar 
l’aprovació provisional de l’Ordenança reguladora del préstec de béns mobles de 
titularitat municipal. 
 
Publicat anunci sobre dita aprovació al BOIB núm. 39 de data 26 de març 2016, 
l’esmentada Ordenança  quedà exposada al públic per un període de 30 dies, durant 
els quals no es va presentar cap reclamació, entrant en vigor la seva aplicació a 
l’endemà de la publicació del text íntegre de l’Ordenança al BOIB núm. 57 de data 7 de 
maig de 2016. 
 
Durant el període de temps des de que la citada Ordenança va entrar en vigor,  s’ha 
pogut  constatar que les quanties de les sancions, en els casos en que no es torni 
algun material, es torni defectuós o espenyat, és excessiu, i atès que a vegades  el 
bén moble objecte del préstec tornat espanyat, es pot arreglar,  es fa necessari 
procedir a la modificació de l’Ordenança, al seu  Article 4.2.  
 
Per l’abans exposat,  proposo a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent acord: 
 
Primer.-   Aprovar la modificació de l’Ordenança que regula el préstec de béns mobles 
de titularitat municipal, quedant l’Article 4.2, de la següent manera:  
 
“4.2.  En el casos en que no es torni algun material, es torni defectuós o espenyat o no 
es correspongui plenament amb el deixat, se sancionarà fins els següents imports: 
 
a) Per cada cadira o banqueta espatllada o perduda, 10 euros.  
b) Per cada taula, senyal, tanca, escala, torradora, garlanda de llum tornada espatllada 
o perduda,  fins a 60 euros.  
c) Per cada carpa espanyada o bruta, fins a 100 euros.” 
 
Segon.-  Exposar al públic  durant el termini  de trenta dies hàbils, mitjançant edicte en 
el tauler d’anuncis i en el Butlletí Oficial de les Illes Balears. En cas que no es 
presentin reclamacions, l’acord fins a les hores provisional s’entendrà elevat 
automàticament a definitiu, en virtut de la presumpció establerta a l’article 49 de la Llei 
7/85 de 2 d’abril, Reguladora de les Bases de Règim Local.  
 
No obstant, l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
La Comissió Informativa Permanent General, per unanimitat dels assistents, acorda 
aprovar la proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
5.- EXAMEN CONVENI AMB LA PLATAFORMA BALEAR PER A L A DEFENSA DELS 
ANIMALS -BALDEA- PER CONTROL ÈTIC DE LES COLÒNIES F ELINES AL 
MUNICIPI.- 
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 7 de juliol de 2016, que deia: 
 
“Vist el model de conveni remès per la plataforma balear per a la defensa dels animals -  
BALDEA- per a la realització de tasques encaminades a fer un control ètic de les colònies 
felines i millorar el benestar dels animals de companya en aquest municipi. 
 
Vist que Baldea és federació d’associacions que desenvolupa diferents tasques en 
benefici dels drets dels animals,  que té experiència en gestió d’animals abandonats i en 
control de colònies felines, que disposa de voluntaris i personal capacitat i especialitzat 
per a realitzar tasques en relació als animals de companya. 
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Això atès, aquesta Batllia, d’acord  amb les atribucions que li confereixen les 
disposicions vigents, pel present proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent 
acord: 

1.- Aprovar  el conveni de col·laboració amb BALDEA – plataforma balear per a la 
defensa dels animals-  en la forma en que apareix redactat. 

2.- Facultar a la  Batllessa-Presidenta d’aquest Ajuntament, Sra. Magdalena Perelló 
Frontera, per a la signatura del citat  conveni de col·laboració. 

3.- Donar trasllat del present acord a Baldea per a la seva constància i efectes. 

No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
La Comissió Informativa Permanent General, per unanimitat dels assistents, acorda 
aprovar la proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
6.- EXAMEN PROPOSTA BATLLIA DE SUPORT AL DESENVOLUP AMENT, 
RESPECTE I VISIBILITZACIÓ DE LA DIVERSITAT SEXUAL I  DE GÈNERE.-  
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 7 de juliol de 2016, que deia: 
 
“Aquesta Batllia, presenta per a la seva aprovació per l’Ajuntament Ple, la següent 
proposta de suport al desenvolupament, respecte i visibilitzaci ó de la diversitat 
sexual i de gènere, fent palesa l’aprovació de la L lei per a garantir els drets de 
lesbianes, gais, trans, bisexuals i intersexuals i per eradicar la LGTBI fòbia   
 
Tal com tots i totes sabem, als darrers anys ha crescut una major consciència i un 
posicionament positiu en tots aquells aspectes que tenen a veure amb el respecte i la 
inclusió dels drets de les persones que tenen, com a forma de vida, tota expressió 
afectiva-sexual basada en la diversitat.  Per tant, la societat ha vist créixer la seva 
acceptació, la seva tolerància i el seu respecte.  Així, s’han anat assimilant els 
diferents posicionaments fruits també de les diverses normatives legals que han ajudat 
i han estat efectives en tot l’Estat, fent-se palès un procés que significava una 
demanda social fortament vinculada amb les exigències de la nostra ciutadania. 

No obstant, en el marc del desenvolupament normatiu encara es fa precís continuar 
avançant.  Una mostra d’aquest progrés es manifesta n el Parlament de les Illes 
Balears on va ser aprovada el proppassat 17 de maig, la LLEI PER GARANTIR ELS 
DRETS DE LESBIANES, GAIS, TRANS, BISEXUALS I INTERSEXUALS I PER 
ERADICAR LA LGTBI FÒBIA.   Així, una de les conquestes dels moviments LGTBIQ 
va ser cercar en tot moment, la visibilització de totes les formes de convivència dutes a 
terme des de l’àmbit de les diversitats afectives-sexuals perquè esdevinguin totalment 
inclusives, a la vegada que pugui permetre amb la regulació adient, al mateix temps, 
protectora de tots els marcs de les situacions amb les que els col·lectius afectats pr la 
proposta de llei, i puguin sostenir amb garanties efectives els drets i també les diverses 
situacions de riscs. 

És necessari mencionar que l’Assemblea General de l’Organització Mundial de la Salut 
(OMS) va ratificar l’eliminació de l’homosexualitat com a malaltia, el 17 de maig de 
l’any 1990.  Això va determinar  una confirmació i unes garanties que han de continuar 
amb la lluita per la normalització, per la visibilització de la realitat derivada de totes les 
perspectives d’homosexualitat, lesbianisme i per la resta d’expressions de les diferents 
vivències de totes les persones que senten com a pròpies les diverses vides afectives-
sexuals tant des del seu àmbit personal com també del social. 

De la mateixa manera, cal vincular els fets anteriorment esmentats amb l’origen de la 
celebració del dia de l’Orgull que suposa recordar la història dels disturbis de 



 5 

Stonewall (Nova York, EEUU) de 1969.   Aquesta commemoració es troba present en 
tot un seguit d’actes que cada any, els col·lectius LGTBIQ celebren de forma pública 
pe tal d’afavorir la tolerància i la igualtat de lesbianes, gais, transsexuals, bisexuals i 
intersexuals.  Per tant, esdevé una data d’expressió pública de drets, de fer present i 
visible un camí de normalització i respecte que, cada cop més, eixampla el seu ventall 
i cerca aprofundir en el compromís social sense cap tipus de barrera. La celebració de 
la festa de l’Orgull simbolitza per un costat, un acte festiu.  Al mateix temps, cerca la 
implicació i fer present la força de la reivindicació dels drets de tots els col·lectius 
esmentats. 

Tot així, encara manca per consolidar i normalitzar en aquest camp.  Les diverses 
situacions discriminatòries, de tabú o d’invisibilitat i, el que és encara més greu, les 
pors que sovint es troben soterrades.  A més de les agressions que encara es donen a 
causa de rebuig a persones i col·lectius, entre altres aspectes, ens impulsen a la 
necessitat i el compromís social i institucional pe reafirmar la lluita, a efectes de que 
pugui assolir una íntegra tolerància, i inclussivitat, normalització que allunyi de la 
nostra societat, tota manca de respecte basada en els drets i la justícia. És evident que 
s’ha avançat en drets i garanties.  És cert també, que el camí iniciat precisa encara 
molta més fermesa i més compromís des de diverses altres perspectives que ara a la 
CAIB, entre altres aspectes es concreta amb la Llei per garantir els drets de les 
lesbianes, gais, transsexuals, bisexuals i intersexuals per eradicar l’homofòbia, 
transfòbia i bifòbia, recentment aprovada.  BEN AMICS essent una associació que fa 
més de 20 anys que està present a la nostra comunitat, fa de la seva presència activa 
una acció de lluita i de suport als col·lectius LGTBIQ instant a aquest Ajuntament a 
adoptar el següent ACORD: 

Primer.-  Expressar el seu compromís de suport a la lluita de les associacions LGTBIQ 
en el marc de la política municipal.  Una tasca inclusiva i d’íntegre respecte als drets i 
les reivindicacions de les postres associacions. 
 
Segon.-  Manifestar el compromís de l’Ajuntament en el desenvolupament del que 
s’exposa a la Llei per garantir els drets de les lesbianes, gais, transsexuals, bisexuals i 
intersexuals per eradicar l’homofòbia, transfòbia i bifòbia construint un camí 
d’inclusivitat i de normalització per poder rebutjar en el municipi l’HOMOFÒFIA, la 
TRANSFÒBIA i la BIFÒBIA. 
 
Tercer.-  Donar suport i promoure pràctiques educatives, formatives, de sensibilització 
dins les àrees de l’Ajuntament i la resta d’entitats municipals. 
      
No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
La Comissió Informativa Permanent General, per unanimitat dels assistents, acorda 
aprovar la proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
7.-  EXAMEN PROPOSTA BATLLIA RELATIVA AL COPAGO FAR MACÈUTIC .-  
Es va donar lectura a la Proposta de la Batllia, de data 7 de juliol de 2016, que deia: 
 
“Aquesta Batllia, presenta per a la seva aprovació per l’Ajuntament Ple, la següent 
proposta referida al copago dels medicaments per part de les  persones dependents 
i jubilades de les Illes Balears.   
 

El Govern Central aprovà el Reial Decret Llei 16/2012, amb l’objectiu prioritari de reduir 
la despesa sanitària del sistema nacional de salut mitjançant mesures com l’exclusió 
d’alguns col·lectius del dret a l’atenció sanitària dins el sistema Nacional de Salut, 
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ampliació del copago a algunes prestacions i a nous col·lectius, adopció de noves 
decisió d’estalvi farmacèutic i aprovació de mesures en matèria de recursos humans 
no negociades. 

En un moment en que les diferències s’accentuen, la forma en la que les 
administracions públiques decideixin finançar els seus serveis socials permet o bé 
limitar les iniquitats o reproduir i augmentar les bretxes  i les desigualtats.  En el cas de 
la sanitat , sistemes universals i finançats segons un criteri d’equitat garanteixen que 
no s’exclogui  a ningú del dret a rebre cuidats en salut per motius de renda. 

Impossible calcular quants milers de persones, davant la dicotomia de pagar sanitat o 
qualsevol altre necessitat, des de el menjar a l’educació, es veuen exclosos de la 
sanitat amb un gran impacte sobre la seva salut i sobre el conjunt de les seves vides. 

Entre els missatges que més ha repetit l’OMS està que la forma més inequitativa de 
finançar un sistema de salut és el pago de butxaca en el moment en què es demanda 
l’atenció.  En aquest cas, el ciutadà contribueix en funció de la seva malaltia i no en 
funció de la seva renda.  Quan, equitat vol dir que aporta més al sistema aquell que 
més té i rep més aquell que més ho necessita. 

Per a eliminar el pago de butxaca o copago, les institucions han de fer tot el possible 
per que la sanitat se prepagui a través alguna modalitat impositiva i assegurant 
suficients fons públics.  

És en aquest context que: 

A) la Generalitat valenciana va suprimir el copago farmacèutic el passat dia ú de gener 
de 2016 per a pensionistes que cobren menys de 1000 euros al mes i per a persones 
amb discapacitat amb minusvalideses superiors al 65% o del 33% si són menors 
d’edat.  La mesura s’ha articulat com a subvenció de la Generalitat desprès de que el 
Consell Jurídic Consultiu (òrgan autònom similar al Consell d’Estat)  hagi advertit de 
que altre fórmules podrien considerar-se una invasió de competències del Govern i 
conduir a altre recurs de l’Executiu davant el Tribunal Constitucional. 

B) El diumenge 1 de maig entrà en vigor  l’Ordre de la Conselleria de Sanitat per la 
que se regula el procediment per al reintegrament de despeses per aportacions dels 
pensionistes i els seus beneficiaris en la prestació farmacèutica ambulatòria.  En la 
pràctica ha suposat eliminar el “copago farmacèutic” posat a l’any 2012 pel Govern 
Central. 

L’Ordre és aplicable a aquells pensionistes i els seus beneficiaris amb targeta sanitària 
individual del Servei de Salut de Castilla -La Mancha (Sescam) en vigor, sempre que 
los medicaments i productes sanitaris estiguin  inclosos en la prestació farmacèutica, 
hagin estat prescrits per professionals sanitaris del Sistema Nacional de Salut o 
corresponguin a una assistència sanitària concertada  i hauran d’haver estat 
dispensats en oficines de farmàcia de Castilla-La Mancha, i de fet, els pensionistes 
pagaran només fins a 8 euros mensuals. 

Per l’exposat, proposo a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent ACORD: 

Primer.- Manifestar l’absolut rebuig de la corporació municipal davant qualsevol 
mesura que suposi un obstacle al manteniment de l’estat de benestar  a les persones 
dependents, jubilades, siguin o no pensionistes i a totes les que estiguin en risc  
d’exclusió social. 

Segon.- Instar al Govern Central la derogació del Reial Decret Llei 16/2012, en la seva 
totalitat i amb efectes immediats. 

Tercer.- Instar al Govern Balear la supressió, com a mínim, del copago farmacèutic per 
a pensionistes que cobrin menys de 1000 euros al mes, per a les persones 
dependents, per a les persones que estiguin en risc d’exclusió social i per a les 
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persones amb discapacitat, amb minusvalidesa superiors al 65% i del 33% si són 
menors d’edat amb efectes immediats. 

Quart.- Comunicar el present acord a  l’Associació Cap Endavant,  Plataforma 
Garantitzem les Pensions.  

No obstant l’Ajuntament Ple acordarà.” 
 
La Comissió Informativa Permanent General, per unanimitat dels assistents, acorda 
aprovar la proposta de la Batllia abans descrita i l’acord contingut a la mateixa. 
 
 
8.- DONAR COMPTE DECRETS BATLLIA.- 
Es va donar compte als reunits, dels següents Decrets i Resolucions dictats per la Batllia: 
 
Nº Decret  Data Objecte  

190 13 maig Dev. Ingressos indeguts- Christian Klement 
191 13 maig Ús taules, cadires- Margarida Torrens 
192 16 maig Liquidació exercici 2015 
193 16 maig Inici expedient modificació crèdit  
194 16 maig Escola estiu- Ordre borsa treball 
195 16 maig Ús taules, cadires- Esperança Vanrell 
196 16 maig Ús taules, cadires- Maria Llompart 
197 16 maig Ús taules, cadires- Magdalena 
 198 16 maig Ús taules, cadires- Mateu Ramis 
199 17 maig Ús taules, cadires- Miquel Vidal 
200 17 maig Ús taules, cadires- Margalida Gomila 
201 17 maig Ús taules, cadires- Magdalena Tenerife 
202 17 maig Ús cadires- Antonia Barceló 
203 17 maig Ús taules, cadires- Marta  Llabrés 
204 17 maig Ús carpes- Antonia Corró 
205 17 maig Ús carpes-  Fca. Maria Alomar 
206 18 maig Gual-  c/. Farinera, 2 
207 19 maig Modificació de crèdit 8/2016 
208 19 maig Convoca plenari 
209 19 maig Ús taules, cadires- Fca. Campaner 
210 20 maig Nomena secretària-acctal. 
211 20 maig Convoca JGL 
212 20 maig Ús local- Es Fibló 
213 23 maig Ús taules, cadires- Magdalena Perelló 
214 23 maig Ús taules, cadires- AMIPA 
215 23 maig Ús taules, cadires- Joan Ferragut 
216 23 maig Ús taules, cadires, tall carrer- Escoleta 
217 23 maig Ús local- MES 
218 23 maig Ús sala – Societat Caçadors 
219 23 maig Ús taules, cadires- Maribel Comas 
220 25 maig Resolució al·legacions borsí escola estiu 
221 26 maig Convoca plenari 
222 27 maig Ús taules, cadires- Micaela Ramis 
223 27 maig Ús sala- UAC 2 
224 27 maig Ús taules, cadires- Antonia Gelabert 
225 30 maig Gual- c/. Metge Sbert, 6 
226 31 maig Bases concurs tapes 
227 31 maig Ús taules, cadires- Taperers en Festa 
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228 31 maig Ús taules, cadires- Toni Tugores 
229 31 maig Pag. a justificar- actes culturals 
230 31 maig Curs peons- manipuladors productes fitosanitaris  
231 1 juny Honoraris Joan Fiol – maig 
232 1 juny Bases secretari 
233 1 juny Dev. Interessos (fems)- Sakay Sport SA 
234 3 juny Modificació de crèdit 10/2016 
235 3 juny Dev. fiança quintos 
236 6 juny Modificació de crèdit 11/2016 
237 7 juny Ús taules, cadires- Norka  López 
238 7 juny Ús sala- Antonia Llompart 
239 7 juny Ús taules, cadires-Sobirania per les Illes 
240 7 juny Delega Batllia 
241 10 juny Convoca JGL 
242 13 juny Pago a justificar- Torneig futbet 
243 15 juny Inici obres- Lorenzo Llabrés 
244 15 juny Admesos-exclosos - plaça Secretari 
245 15 juny Convoca tribunal- plaça Secretari 
246 15 juny  P. Obres-  c/. Roca Llisa, 63 
247 16 juny Ús taules, cadires- Ítaca 
248 16 juny Ús sala- Grup Espeleo 
249 16 juny Ús local- Amics 3ª edat 
250 17 juny Admesos-exclosos - plaça Secretari 
251 20 juny Suspensió obres- Polígon 9, parc. 363 
252 21 juny Estaciona vehicle discapacitat-  Traginers, 61 
253 22 juny Ús garlandes- Joana Seguí 
254 22 juny Üs carpes- Andreu Carballo 
255 22 juny Ús local- amics 3ª edat 
256 22 juny Ús taules, cadires- Ítaca 
257 22 juny Ús taules, cadires- Sebastián Cladera 
258 22 juny Ús sala- Es Fibló 
259 22 juny Ús local- V Aplec llubiners 
260 22 juny Ús sala- Penya Mallorquinista 
261 22 juny Ús sala- PP 
262 23 juny Ús taules, cadires- Miguel Vidal 
263 24 juny Convoca JGL 
264 24 juny Traspàs drets funeraris 
265 27 juny Traspàs drets funeraris 
266 28 juny Ús taules cadires- Teresa Perelló Contestí 
267 28 juny Ús taules, cadires- Damià Oliver 
268 30 juny Ús sala- Protecció civil 
269 1 juliol Ús sala- Feina per Llubí 
270 1 juliol Ús sala- UAC2 
271 1 juliol Traspàs drets funeraris 
272 4 juliol Renuncia obra i compensa ICIO 
273 4 juliol Desestiment - Maria Cladera 
274 5 juliol Dev. ICIO- Bmé Socias 
275 5 juliol  Dietes tribunal secretari 
276 6 juliol Tall carrer, ús carpes- Arnau Alomar 
277 6 juliol Ús carpa- Isabel Bergas 
278 6 juliol Ús local- Miquel Guardiola 
279 6 juliol Ús cadires, carpa- Fca. Torrens 
280 6 juliol Ús taules, catires- Miquel Pons  
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281 6 juliol Resolució denúncia Antonio Munar 
282 7 juliol Modificació de crédit 13/2016 
283 8 juliol Convoca JGL 
284 8 juliol Convoca CI 

 
Els reunits es donen per assabentats 
 
 
9.- ALTRES INFORMACIONS.- 
Per part de la Sra. Batllessa i del 1er. Tinent Batlle, Sr. Joan Ramis Ramis, es va informar 
als reunits dels següents assumptes: 
 
-Al Centre Sanitari ja s’han arreglat les goteres i canonades, i entre avui i demà, s’estan 
arreglant les “cates” amb guix i se pintarà una vegada hagin eixugat les “cates” .  També 
s’han fet gestions per instal·lar el comptador definitiu d’electricitat, amb breus dies 
s’instal·larà.  
- Dimecres passat es va celebrar una reunió amb les entitats locals, sobre els horaris i 
locals a ocupar per aquestes entitats per desenvolupar les seves activitats, encaminades 
a esponjar la saturació que per parts de dites entitats ara hi ha als locals públics.  També 
s’han fet gestions amb la propietat de Ca Ses Monges, amb una pujada de lloguer – 100 
euros- ens amplien el lloguer i també cedeixen la capella per a realitzar exposicions i 
altres activitats. 
- Hi ha una nova incorporació a la brigada d’obres. Es tracta d’una persona que ha de 
realitzar treballs en benefici de la comunitat  durant dos mesos. 
- Pròximament us donarem trasllat del programa de festes i també esperam la vostra 
col·laboració i assistència a tots els actes programats.  Entre d’altres, l’ajuntament ha 
arribat a un acord amb els bar, per repartir tassons retornables i així, pal·liar un poc, que 
els assistents als actes, dipositin els tassons  i generin més brutor. 
-A la passada Junta de Govern Local,  es va aprovar un Pla d’emergències en 
col·laboració de la Policia Local i Protecció Civil, i així tenir un protocol d’actuació per les 
pròximes festes locals. 
- Al Punt Ver de l’Ermita s’han fet intervencions consistents en posar  saques pe dipositar 
residus d’obres i altres contenidors.   
-S’han instal·lat extintors a la caseta del Punt Verd de l’Emita i també al Cementiri 
municipal. 
- S’han continuant recol·locant  bancs i papereres a les sortides del poble. 
-S’ha procedit a la signatura d’un conveni amb MASC Insular, per així, els interessats, 
puguin anar a cercar grava per arreglar els camins municipals. 
-S’ha procedit a  llevar un pi, a l’explanada del Cementiri, que estava en males condicions 
i perillava caure, també s’ha procedit a sanejar els pins restants i s’ha fumigat. 
-S’ha rebut  nova analítica de l’aigua de Llubí,  segons la qual el nivell de nitrats està en 
un 44 %, per davall del nivell permès. 
       
 
I sense més assumptes per tractar, per ordre de la Sra. Presidenta s'aixeca la sessió, a 
l'hora assenyalada a l’inici, del què com a secretària,  certifico. 
 

Vist-i-plau 
La batllessa,  

 
 
 
 
     Magdalena Perelló Frontera   Mª José Escánez González 
 


